

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to section 3 of the *Area Development Act* and the *Ministerial Rezoning Regulation* (O.I.C. 2013/198), the Minister of Energy, Mines and Resources orders as follows

1 A parcel of land in the Mayo Road Development Area between Boreal Road and lot 1104, Quad 105 D/14, Plan 68345 CLSR, 66314 LTO, identified in the attached schedule as buffer strip B6, is rezoned from Protected Open Space (POS) to Hinterland (H).

2 The revision of Schedule B of the *Mayo Road Development Area Regulation* (O.I.C. 2005/175) as shown in the attached schedule is authorised.

Dated at Whitehorse, Yukon, May 24, 2014.

Minister of Energy, Mines and Resources

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

Conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'aménagement régional* et au *Règlement portant sur le rezonage par voie ministérielle* (Décret 2013/198), le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources ordonne ce qui suit :

1 La parcelle de terre dans la région d'aménagement Mayo Road entre le chemin Boreal et le lot 1104, quadrilatère 105 D/14, plan 68345 AATC, 66314 BTBF, identifiée zone tampon B6, passe de « espace vert protégé » (EVP) à « arrière-pays » (AP).

2 Est autorisée la révision de l'annexe B du *Règlement sur la région d'aménagement Mayo Road* (Décret 2005/175) de la façon prévue à l'annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 mai 2014.

Ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources



